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Nämndinitiativ till Barn- och ungdomsnämnden

Vilka konsekvenser nedläggningen av högstadiet i Skäggetorp har fått för de
elever som skulle börjat på Skäggetorpsskolan hösten 2023.

Bakgrund:
Utifrån låga resultat och bristande integration valde Linköpings kommun att 2021
lägga ned högstadiet på Skäggetorpsskolan.
Under ett antal år hade 40 % av eleverna i årskurs 9 från Skäggetorpsskolan uppnått
gymnasiebehörighet. En trend som behövde brytas, vilket alla var överens om.
Efter nedläggningen och flytten till nya skolor har resultaten förbättrats och hittills
visat en ökning av antalet elever med gymnasiebehörighet
De elever som lämnade Skäggetorpsskolan inför årskurs 8 samt 9 och fick en
placering på kommunens andra skolor följdes noga upp, beträffande både resultat
och trivsel. Likaså gjorde man en spridning på utvalda skolor av de elever som skulle
börjat årkurs 7 på Skäggetorpsskolan.

De elever från Skäggetorpsskolan som började årskurs 7 hösten 2023 sökte på
samma premisser som övriga elever dvs det var relativ närhet som avgjorde
skolplaceringen. Effekten av detta är att många av dessa elever placerades på några
få skolor. Det finns en risk att man nu får samma effekt på dessa skolor, som var
skälet att lägga ned Skäggetorpsskolan.

Mot bakgrund av ovanstående föreslår Linköpingslistan att förvaltningen ges i
uppdrag att::
- Följa upp på vilka skolor de elever som började i årskurs 7 hösten 2023 idag är
placerade
- Hur många elever från Skäggetorpsområdet som antagits till profilklass hösten
2023.
- I vilken utsträckning elever med utländsk bakgrund sökt profilklass hösten 2023
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